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• Het	doel	van	de	Stichting	

o De	instandhouding	van	de	Kalverpolder	als	oorspronkelijk	veenweidegebied;	
o De	instandhouding	van	de	droogmakerij	de	Enge	Wormer	als	open	gebied	tussen	het	

Wormer-	en	Jisperveld	en	de	Kalverpolder	
o De	promotie	van	de	voormelde	gebieden;	
o Het	verrichten	van	alle	verdere	handelingen	die	met	het	vorenstaande	in	de	ruimste	

zin	verband	houden	of	daartoe	bevorderlijk	kunnen	zijn	
	

• Dit	doel	tracht	zij	te	verwezenlijken	door	
o Het	bieden	van	steun	bij	het	beheer	van	de	Kalverpolder	in	de	vorm	van	het	

beschikbaar	stellen	van	vrijwilligers	en	materiaal;	
o Het	organiseren	van	cursussen,	vaartochten	e.d.	alsmede	het	opstellen	en	

verstrekken	van	informatie	over	het	gebied	als	Zaans	erfgoed	en	weidevogelgebied.	
	

• Staatsbosbeheer	
o Met	ingang	van	1-1-2015	is	met	Staatsbosbeheer	een	samenwerkingsovereenkomst	

gesloten.	Deze	overeenkomst	geldt	voor	een	periode	van	10	jaar.	Hierin	zijn	de	
wederzijdse	verantwoordelijkheden	vastgelegd,	die	onder	andere	betrekking	hebben	
op	de	volgende	punten:	

§ Het	beheer	van	de	Kalverpolder	
§ De	jaarlijkse	vergoeding	
§ Welke	werkzaamheden	worden	uitgevoerd.	
§ Het	om	niet	huren	van	de	Bunker	als	verblijfsruimte,	werkplaats	en	stalling.	

	
• Korte	terugblik	op	2022	

o Begin	2022	golden	nog	steeds	aanzienlijke	corona-	maatregelen.	Het	door	ons	
gehanteerde	protocol,	waaronder	het	werken	in	kleinere	groepen,	variabele	
werktijden	e.d.	heeft	steeds	goed	gefunctioneerd.	Hoewel	uiteindelijk	toch	veel	
collega’s	besmet	zijn	geraakt	(Omikron)is	gelukkig	géén	vrijwilliger	ernstig	ziek	
geweest.	
Alle	landelijke	corona-maatregelen	zijn	inmiddels	beëindigd.	De	beperkingen	in	
werkschuur	konden	dan	ook	gelukkig	opgeheven	worden.	
De	efficiënte	werkmethodiek	met	een	vroege-	en	een	latere	groep	wordt	echter	
vooralsnog	voortgezet.	Voor	een	goede	informatie-uitwisseling	wordt	nu,	sinds	
november,	één	maal	per	maand	een	gezamenlijke	werkdag	gestart.	

o Ook	de	jaarlijkse	vrijwilligersavond	kon	weer	doorgang	vinden.	Op	29	september	
hebben	we	een	gezellige	avond	gehad	met	vrijwilligers,	eventueel	met	partner,	én	
een	heerlijk	buffet.	

o Een	intensieve	overlegfase	leidde	uiteindelijk	tot	een	definitieve	vaststelling	van	de	
herinrichting	van	het	Schanszichtpad.	Met	name	het	besluit	om	het	tracé	van	het	pad	
over	het(ons)	Natuurpark	te	realiseren	werd	door	alle	partijen	positief	ontvangen	en	
was	een	stimulans	om	het	geheel	op	elkaar	af	te	stemmen	en	voortvarend	uit	te	
voeren.	
De	fysieke	vervanging	van	de	bruggen	heeft	in	november	plaatsgevonden.		
De	nieuwe	bruggen	van	kunststof	materiaal	zullen	tientallen	jaren	meegaan.	
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o Het	Natuurpark	heeft	in	2022	zijn	
definitieve	vorm	gekregen	door	het	
uitgraven	van	een	sloot,	het	aanleggen	van	
een	paddenpoel	en	de	padenstructuur.	Ook	
is	begonnen	met	de	indeling	van	het	terrein	
met	een	specifiek	maairegiem.		
Een	begin	is	gemaakt	met	de	vervaardiging	
van	enkele	bruggetjes	en	afsluithekken.	
Hiervoor	is	hout	van	de	gesloopte	oude	
bruggen	(her)gebruikt.	
Zowel	het	Schanszichtpad	als	het	
Natuurpark	zal	in	de	loop	van	2023	worden	
opengesteld.	

o Het	beheer	van	het	Schanszichtpad	wordt	per	2023	overgedragen	aan	het	
Recreatieschap	Twiske-	Waterland.	In	2022	is	met	hen	overleg	gepleegd	over	het	
regelmatig	maaien	van	het	pad.	Besloten	is	dat	SKP	dit	per	2023	gaat	uitvoeren.	

o Het	systeem	van	certificering	van	machine-	operators	in	2022	afgerond.	Ieder	heeft	
nu	een	op	zijn	specifieke	capaciteiten	afgestemd	certificaat	verkregen.	

o Bij	een	controle	bleken	2	AED’s	niet	meer	te	functioneren.	Deze	moesten	dus	
vervangen	worden.		

o Het	Gerrit	Blaauwfonds	heeft	SKP	een	subsidie	van	€	1000	verstrekt	als	
tegemoetkoming	in	de	kosten	van	de	aanschaf	van	2	stuks	AED’s	

o Ook	zijn	4	waterdichte	kisten	(voor	AED’s	en	verbandmateriaal)	aangeschaft.	Deze	
werden	vergoed	uit	het	NPL-fonds	(Landschap	Noord	Holland	en	Postcodeloterij).	
Deze	kisten	zijn	noodzakelijk	omdat	op	afgelegen	terreinen	gewerkt.	

o Het	Rabo	Club	supportinitiatief	heeft	SKP	weer	een	mooi	bedrag	van	€	893	
opgeleverd.	

o Begin	van	het	jaar	ontvingen	alle	vrijwilligers	een	kwalitatief	hoogwaardige	
regenbroek,	bekostigd	uit	de	opbrengst	Rabo	Club	support	van	het	jaar	2021.	

o SKP	heeft	zich	aangesloten	bij	het	Meer	Bomen.nu	project.	Zaailingen	en	kleine	
boompjes	worden	voorzichtig	uitgestoken	en	gekuild,	om	uiteindelijk	érgens’	
herplant	te	worden.	
	

• Samenwerking		
Met	zowel	Staatsbosbeheer	als	met	Landschap	Noord-Holland	wordt	nauw	samengewerkt	
als	het	gaat	om	de	uitwisseling	van	informatie	en	ervaringen	op	het	gebied	van	het	beheer	
van	natuurgebieden.	
	
Voorts	neemt	Stichting	Kalverpolder	deel	aan	de	volgende	reguliere	overlegstructuren:	
	

• Platform	Veenweidegebieden	Zaanstreek	
o Met	een	vergaderfrequentie	van	ca.	2	a	3	x	per	jaar	wordt	door	de	5	Zaanse	

Veenweidegebieden	en	de	Vogelbeschermingswacht	Zaanstreek	overlegd.	Het	
Bestuur	van	het	Platform	wordt,	namens	de	deelnemers,	gevormd	door	de	heren	Ron	
Sman,	Jan	Heijink	en	Willem	Rol.	Medio	2022	heeft	Ron	Sman	echter	besloten	zijn	
functie	te	beëindigen.	Streven	van	het	platform	is	om	kennis	omtrent	
veenweidegebieden	bij	overheden	én	Zaanse	bevolking	te	bevorderen	en	de	
kwaliteit	van	het	beheer	en	onderhoud	van	alle	gebieden	te	vergroten	
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• Zaans	Natuur	en	Milieu	Overleg	(ZNMO)	

o In	dit	overlegorgaan,	met	een	vergaderfrequentie	van	4	x	per	jaar,	zijn	vrijwel	alle	
Zaanse	Natuur-	en	Milieuorganisaties,	Terrein	beherende	Organisaties,	Gemeente	
Zaanstad	en	(sommige)	politieke	partijen	vertegenwoordigd.	

o Tijdens	het	overleg	worden	actuele	thema’s	in	de	Zaanse	regio	op	het	gebied	van	
natuur	en	milieu	besproken	en	wordt	door	iedere	organisatie	afzonderlijk	een	korte	
toelichting	gegeven	over	de	stand	van	zaken,	activiteiten,	evenementen	e.d.	
	

• Werkgroep	Schanszichtpad	
o In	november	2018	is	het	Schanszichtpad	per	direct	gesloten	wegens	onveiligheid	van	

de	constructie	van	de	4	houten	bruggen.	
o In	2019	is,	op	initiatief	van	Staatsbosbeheer	Veenweiden,	een	commissie	geformeerd	

waarin,	naast	SBB,	diverse	betrokken	partijen	participeren:	Gemeente	Zaanstad,	
Provincie	Noord-	Holland,	Recreatieschap	Noord-Holland,	Stichting	Zaanse	Schans,	
Vereniging	Zaansche	Molen	en	Stichting	Kalverpolder.	

o Na	een	technische	en	financiële	inventarisatie	is	vastgesteld	
dat,	om	het	Schanszichtpad	weer	volledig	en	veilig	te	kunnen	
gebruiken,	de	bruggen	vervangen	moeten	worden.	

o Het	overleg	concentreert	zich	dan	nu	vrijwel	volledig	op	de	
financiële	realisatie	hiervan.	

o Daarnaast	worden	voorstellen	besproken	om	de	structuur	en	
(natuur)beleving	van	het	pad	te	verbeteren	c.q.	te	
optimaliseren.	

o Eind	2021	is	het	benodigde	bedrag	beschikbaar.	De	
projectbegeleiding	wordt	uitgevoerd	door	het	recreatieschap	
Twiske-Waterland,	die	aan	de	slag	gaat	met	opstellen	bestek,	selectie	aannemer	etc.	

o Zie	hierboven	voor	de	vorderingen	in	2022	
o Voorzien	wordt	het	pad	in	medio	2023	weer	open	te	kunnen	stellen.	

	
• Samenwerking	met	Staatbosbeheer	

o De	verhouding	met	SBB	is	onveranderd	goed	en	gericht	op	maximale	
samenwerking.	In	2022	is	deze	samenwerking	geëvalueerd.	SKP	heeft	
aangegeven	dat	het	3-jaarlijkse	onderhoud	van	moeraspercelen	o.a.	door	
ammoniakdepositie	resulteert	in	enorme	braamopstanden.	Het	maaien	en	
ruimen	van	deze	percelen	is	met	de	relatief	lichte	machines	en	toenemende	
leeftijd	van	de	vrijwilligers	een	onmogelijke	taak	geworden.	SBB	presenteert	
vervolgens	een	door	de	boswachter	ecologie	geschreven	voorstel	voor	een		
ander	maaibeheer.	Dit	houdt	in	dat	SKP	de	botanisch	interessantere	percelen	
gaat	beheren	en	in	mindere	mate	de	moeraspercelen.	SBB	krijgt	dan	de	taak	
om	de	door	bramen	overwoekerde	moeraspercelen	te	bewerken	of	dit	door	
een	loonwerker	te	laten	uitvoeren.	In	het	oostelijke	deel	van	de	polder	wordt	
het	botanisch	beheer	al	een	aantal	jaren	door	SKP	uitgevoerd	met	als	
resultaat	een	grotere	diversiteit	aan	planten,	zoogdieren,	vogels,	vlinders	en	
andere	insecten.	Hieronder	zijn	ook	een	aantal	rode	lijstsoorten.	SKP	
ondersteunt	de	door	SBB	voorgestelde	nieuwe	manier	van	werken	dan	ook	
van	harte.	
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o In	het	overleg	is	ook	besloten	dat	het	door	SBB	aangekochte	perceel	van	de	
erven	Piet	de	Goede	niet	door	SKP	zal	worden	bewerkt.	Het	perceel	is	ca.	2	ha	
groot	en	op	dit	moment	begroeid	met	grote	pitruspollen.	Hierdoor	is	het	
beheer	op	dit	moment	te	intensief	voor	de	vrijwilligers	van	SKP	en	zou	het	ten	
koste	gaan	van	botanisch	interessantere	percelen.	
Wel	is	besloten	dat	in	het	maaiseizoen	2023-2024	de	percelen,	die	liggen	
langs	de	Leeghwaterweg	en	zijn	overgenomen	van	de	Provincie	NH	door	SKP	
in	beheer	worden	genomen.	Het	uitzicht	vanaf	deze	weg	over	de	polder	zal	
hierdoor	aanzienlijk	verbeteren.	Door	2x	per	jaar	te	maaien	en	het	maaisel	af	
te	voeren	zal	op	deze	natte	percelen	mogelijk	vochtig	hooiland	ontstaan	met	
een	kenmerkende	plantengroei.	

o De	werkzaamheden	in	het	kader	van	Herstelmaatregelen	N2000,	die	in	2021	
zijn	uitgevoerd,	beginnen	resultaten	af	te	werpen.	In	de	gegraven	petgaten	is	
de	eerste	begroeiing	met	lisdodden	en	riet	zichtbaar.	Op	andere	percelen	is	de	
bemeste	bovenlaag	verwijderd,	het	zgn.:	plaggen.	Het	bestaande	areaal	aan	
appelbes,	berken,	wilgen	en	bramen	is	bijna	verdwenen.	Voor	het	maaien	
door	SKP	worden	deze	percelen	door	de	Bramenploeg	geschouwd	en	
genoemde	planten	handmatig,	grondig	en	hopelijk	definitief	verwijderd.	
Toename	van	bijzondere	planten	als	moerasviooltje,	zonnedauw,	rietorchis	
en	koningsvaren	is	een	positief	resultaat	van	deze	acties.		
	

• Beheer	
o In	2022	werd	onveranderd	zowel	op	dinsdag	als	donderdag	gewerkt.	Dit	heeft	

een	positief	effect.	Door	op	donderdag	te	maaien,	kan	het	maaisel	op	dinsdag	
direct	worden	gewierst	en	afgevoerd	naar	één	van	de	twee	centrale	depots.	
Ook	wordt	er	meer	met	machines	gewerkt,	wat	de	efficiency	van	het	werk	
aanzienlijk	verbeterd.	Helaas	is	door	de	zware	belasting	van	machines	bij	het	
bewerken	van	met	name	de	met	bramen	overwoekerde	percelen	vaker	
sprake	van	uitval	van	zowel	de	bosmaaiers	als	de	balkmaaiers.	Dit	was	reden	
te	meer	om	met	SBB	over	een	andere	werkwijze	te	overleggen.		

o Het	enthousiasme	van	de	vrijwilligers	blijft	onder	alle	weersomstandigheden	
hartverwarmend.	In	de	soms	tropische	zomer	van	2022	is	slechts	1x	een	
werkdag	geannuleerd	

o Twee	keer	per	jaar	maaien	van	een	aantal	
percelen	begint	meer	en	meer	resultaat	op	te	
leveren.	De	vegetatie	wordt	lager	en	diverser,	
waardoor	de	hoeveelheid	af	te	voeren	maaisel	
vermindert.	Toename	van	bloeiende	planten	
laat	meer	insecten	en	vlinders	zien	met	een	
mogelijke	verhoging	van	het	aantal	
foeragerende	en	misschien	zelfs	broedende	
vogels.		
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• Huisvesting	

o Het	gebruik	van	de	Bunker	is	ook	dit	jaar	beperkt	gebleven	door	alle	corona	
maatregelen.	Nog	steeds	werd	er	geluncht	in	het	veld	en	werd	daar	ook	de	soep	
geserveerd.		

o Toch	prijzen	we	ons	gelukkig	met	dit	onderkomen	waardoor	we	–	toen	het	door	
versoepelingen	even	mogelijk	was	–	onze	jaarlijkse	avond	met	partners	in	september	
konden	organiseren.	Het	warme	Chinese	buffet	werd	dan	ook	zeer	op	prijs	gesteld.	
	

• Technische	Zaken	
o Afgelopen	jaar	werden	we	weer	geconfronteerd	met	veel	reparaties	aan	de	Köppl	

maaimachines.	Het	is	duidelijk	te	merken	dat	deze	machines	aan	het	eind	van	hun	
levensduur	zijn.	De	reparaties	varieerden	van	koppelingsplaten,	aandrijfas,	
messenblad	enz.	Daar	we	bijna	alle	reparaties	zelf	hebben	uit	kunnen	voeren	bleven	
de	kosten	beperkt.	Vast	staat	dat	in	2023	een	nieuwe	machine	aangeschaft	moet	
worden.	

o Ook	met	bobcat	zijn	wat	technische	problemen	geweest.	Hoofdzaak	
koelingsproblemen.	Dit	lijkt	nu	opgelost.		

o De	bevestiging	van	de	klep	van	de	veerboot	was	gescheurd.	Dit	is	
opgelost	door	de	fa	Conijn	die	dit	om	niet	heeft	gerepareerd		

o Een	andere	tegenvaller	was	het	uitvallen	van	3	AED’s	
Inmiddels	zijn	er	2	vervangen.	Er	moeten	nog	fondsen	gevonden	
worden	voor	de	aanschaf	van	nog	een	AED	

o Momenteel	zijn	er	3	Köppls	buiten	werking	en	geprobeerd	
wordt	er	weer	een	draaiend	te	krijgen.	De	reparatiekosten	zijn	
vrij	hoog.	Duidelijk	is	dat	we	wat	nieuws	zullen	moeten	aanschaffen	
	

• Timmerwerk	
o De	stichting	heeft	op	ons	verzoek	de	afgedankte	bruggen	ter	beschikking	gekregen.	

Deze	worden	door	de	timmerploeg	gedemonteerd	en	de	bruikbare	delen	zullen	
worden	gebruikt	voor	het	vervaardigen	van	loopbruggetjes	in	het	natuurpark,	de	
aansluiting	op	het	bestaande	Schanszichtpad	en	het	hek	tussen	terrein	SKP	en	het	
natuurpark.	Dit	levert	een	aanzienlijke	besparing	op	in	de	kosten.		

o Aangezien	dit	extra	werkzaamheden	met	zich	meebrengt,	is	een	aantal	vrijwilligers	
tijdelijk	toegevoegd	aan	de	timmerploeg	

o Voorts	is	in	2022	van	SBB	een	opdracht	ontvangen	voor	het	vervaardigen	van	twee	
“boerenlandhekken”	op	een	dam	tussen	een	particulier	terrein	en	het	terrein	van	
SBB.	Ivm	de	drukte	zal	dit	uitgevoerd	worden	in	het	voorjaar	van	2023	
	

• Financiën	
o De	inkomsten	uit	exploitatie	waren	in	2022	bijna	€	4000,-	hoger	dan	in	2021.	Dit	

hebben	wij	kunnen	bereiken	door	extra	werkzaamheden	uit	te	voeren	en	door,	na	
het	beëindigen	van	de	Corona	beperkingen,	weer	inkomsten	uit	excursies	en	
evenementen	te	genereren.		

o Door	hogere	inkomsten	en	lagere	bedrijfskosten	hebben	wij	het	jaar	2022	met	een	
positief	bedrijfsresultaat	kunnen	afsluiten	

o We	blijven	geconfronteerd	met	relatief	hoge	brandstofkosten.	
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o In	2022	hebben	we	als	ANBI	vermindering	van	energiebelasting	over	meerdere	jaren	
aangevraagd	en	gekregen,	waardoor	de	inkomsten	voor	energie	hoger	waren	dan	de	
uitgaven.	

o Door	onderhoud	en	reparatie	van	materieel	veel	in	eigen	hand	te	kunnen	houden	zijn	
de	kosten	hiervoor	dit	jaar	meegevallen	t.o.v.	2021.	Voor	2023	zullen	we	rekening	
moeten	houden	met	noodzakelijke	vervanging	van	een	deel	van	ons	materieel.	

o Een	aanzienlijke	besparing	in	het	door	ons	aan	te	schaffen	hout	werd	verkregen	door	
het	hergebruik	van	delen	van	de	oude	bruggen	(Zie	Timmerwerk).	
	

• Vrijwilligers	
o Het	plotselinge	overlijden	van	Jan	Lagerweij	op	6	oktober	was	een	onvoorstelbaar	

tragisch	verlies	voor	zijn	familie,	maar	in	dezelfde	mate	voor	de	collega’s	van	
Stichting	Kalverpolder.	
Vooral	voor	diegenen	die	al	16	jaar	met	Jan	in	de	KP	hebben	samengewerkt	is	het	
gemis	van	Jan	zwaar	om	te	verwerken.	Jan	was	een	fijn	mens	en	ging	in	de	polder	nog	
voorop	in	het	werk.	Jan	stond	aan	de	basis	van	de	oprichting	van	Stichting	
Kalverpolder	en	heeft	de	eerste	7	jaren	gefungeerd	als	secretaris	van	de	stichting.	
Wij	missen	in	hem	een	zeer	gewaardeerde	vrijwilliger.	
In	aanwezigheid	van	zijn	kinderen	hebben	we	met	alle	vrijwilligers	op	11	oktober	
een	emotionele	en	indrukwekkende	bijeenkomst	gehad	om	afscheid	van	Jan	te	
nemen.	
		

o Jan	Duijvis,	ook	een	medewerker	van	het	eerste	uur	heeft	zijn	bestuursfunctie	op	1	
december	2022	om	gezondheid	redenen	moeten	neerleggen.		

o Gezien	de	gemiddelde	leeftijd	van	de	vrijwilligers	loopt	soms	ook	de	ziekenboeg	wel	
eens	vol.	Zo	is	het	bestuurslid	Piet	van	Nugteren	al	lange	tijd	ivm	zijn	gezondheid	
afwezig	en	het	laat	zich	aanzien,	dat	dit	nog	lang	gaat	duren.		

o Ook	hebben	een	4-tal	vrijwilligers	hun	activiteiten	in	verband	
met	hun	gezondheid	op	een	laag	pitje	moeten	zetten.	We	
hopen	dat	zij	weer	gauw	hersteld	zullen	zijn.	

o Verder	hebben	wij	afscheid	moeten	nemen	van	een	
vrijwilligster	die	een	nieuwe	baan	heeft	gevonden	en	kon	dit	
niet	meer	combineren	met	het	vrijwilligerswerk.	We	missen	
hiermee	weer	een	vrolijke	vrouwelijke	medewerkster.	

o Gelukkig	hebben	we	ook	weer	2	nieuwe	vrijwilligers	kunnen	
verwelkomen.		We	zijn	verheugd	met	hun	komst	en	wensen	hen	veel	“werk”	plezier	
in	de	natuur.	

o Het	aantal	actieve	vrijwilligers	is	hiermee	gekomen	op	42	man/vrouw		
o Ondank	alle	Corona	maatregelen	en	het	teruglopen	van	vrijwilligers	is	het	aantal	

gewerkte	uren	opgelopen.		Zo	werden	er	dit	jaar	8735	uren	gewerkt.	Het	aantal	
gewerkte	uren	komt	hierdoor	neer	op	een	equivalent	van	8735/1872=4,67	Fte.		
	

• Activiteiten/Evenementen	2021	
• NL Doet 

In maart werden de corona- matregelen beëindigd. Hierdoor kon deze 
traditionele dag doorgang vinden. Tot onze grote verrassing heeft het volledig 
college (B&W) gemeente Zaanstad voor deze dag ingeschreven. Met mooi weer 
werd het een interessante en geslaagde dag. 
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o Natuurvaarexcursie Michael college 
stichting Kalverpolder heeft in mei drie dagen vogelherkenningstochten gevaren 
met groepjes 2e klas leerlingen. 

o Kalverpolderwandeltocht. In augustus wordt door de wandelvereniging De 
Laatste Loodjes de jaarlijkse wandeltocht door de Zaanstreek georganiseerd, met 
een stempelpost bij de stichting Kalverpolder. 

o Open Dag Stichting Kalverpolder. Op zaterdag 18 juni(sluiting 
vogelbroedseizoen) werd een Open Dag voor de Zaanse bevolking georganiseerd, 
met o.a. gratis rondvaarten 

o Natuurwerkdag 
begin november wordt de jaarlijkse landelijke Natuurwerkdag georganiseerd. Ook 
dit jaar hebben een aantal vrijwilligers hun handen uit de mouwen gestoken in de 
Kalverpolder. 

o Diverse presentaties en vaartochten voor privé groepen.	
	

• Bedrijfsvrienden.	
In	2021	is	het	aantal	gestabiliseerd	op	7	Bedrijfsvrienden.	De	Bedrijfsvrienden	leveren	een	
belangrijke	bijdrage	aan	een	financieel	gezonde	positie	van	stichting	Kalverpolder.	
	

• Donateurs.	
Per	31	december	2022	zijn	nu	79	particulieren	donateur	van	de	stichting	Kalverpolder	
aangeschreven.	Hiervan	hebben	er	72	daadwerkelijk	betaald.	Wij	vinden	het	nog	steeds	erg	
waardevol	als	men	(betalend)donateur	van	onze	stichting	wil	worden.	Echter	in	de	praktijk	
is	het	lastig	om	mensen	te	motiveren	om	donateur	te	worden,	ondanks	de	vele	blijken	van	
waardering	voor	ons	werk.	
	

• Facebookpagina.		
Op	onze	facebookpagina	wordt	(vrijwel)	iedere	week	verslag	gedaan	van	onze	
werkzaamheden	en	anekdotes.	Het	aantal	“vrienden”	is	explosief	gestegen	tot	ca	615	Er	
wordt	regelmatig	positief	gereageerd	op	(de	berichten	over)	ons	werk.	
	

• Beheergegevens	
Ten	behoeve	van	de	voortgang	van	de	beheerdoelen	is	er	via	Google-Maps	een	web	module	
ontwikkeld	waarin	zichtbaar	is	welke	percelen	van	de	Kalverpolder	door	de	Stichting	
beheerd	worden	en	wat	de	voortgang	is	van	het	beheer	in	het	lopende	seizoen.		
Deze	module	is	alleen	toegankelijk	voor	de	vrijwilligers	van	de	Stichting	en	voor	de	
vertegenwoordiger	van	Staatsbosbeheer.	De	module	wordt	beheerd	door	het	secretariaat	
van	de	stichting	
	

• Website.		
Behoudens	kleine	aanpassingen	is	onze	website	ongewijzigd	gebleven.	Het	voorziet	in	de	
basisinformatie	over	de	Kalverpolder	en	de	stichting	Kalverpolder	in	het	bijzonder.	

	
	
	
	



	

Jaarverslag	2022	 	 	 Pagina	9	van	9	
	

	
	
	
	
	
• Algemene	Verordening	Gegevensbescherming	(AVG)	

Ten	aanzien	van	de	Algemene	Verordening	Gegevensbescherming	hebben	zich	geen	
incidenten	voorgedaan.	Alle	personen	die	zich	bij	het	bestuur	hebben	gemeld	ivm	
afzeggingen	van	donateurschap	of	afmelding	als	vrijwilliger	zijn	uit	de	actieve	administratie	
verwijderd.	Op	de	website	is	het	“privacy-statement	te	zien	hoe	wij	omgaan	met	de	gegevens	
van	de	vrijwilligers,	de	donateurs,	bedrijfsvrienden	en	andere	relaties.	Dit	document	is	voor	
ieder	bij	de	secretaris	op	de	vragen.	Verder	hebben	wij	een	verwerkingsovereenkomst	
afgesloten	met	het	administratiekantoor	AdDoo	dat	de	boekhouding	voor	ons	uitvoert.	
	

• Bestuur.	
Ondanks	de	nog	soms	geldende	coronamaatregelen	heeft	het	bestuur	in	2022	de	7	geplande	
vergaderingen	kunnen	houden.	Ten	aanzien	van	het	schema	van	aftreden	hebben	de	
bestuursleden	John	van	Loon	en	Wim	Bakker	aangegeven	hun	functies	voor	de	komende	3	
jaar	te	continueren.	Het	schema	van	aftreden	is	nu	als	volgt:	

o Voorzitter	 	 	 	 	 John	van	Loon	 	 31	december	2025	
o Penningmeester	 	 	 	 Wim	Bakker		 	 31	december	2025	
o Planologie	en	Beheer	 	 	 Piet	van	Nugteren	 31	december	2023	
o Secretaris	 	 	 	 	 Henk	Krook	 	 31	december	2024	
o Plv.	Voorz.	en	Coörd.Vrijw.	&	Monitoring	Rolf	Surink	 	 31	december	2024	
o Coördinator	Techniek	 	 	 Louis	Verhoef	 	 31	december	2023	

	
• Administratie	

Met	ingang	van	2015	wordt	de	boekhouding	van	de	Stichting	gedaan	door	AdDoo	te	Koog	
a/d	Zaan.	De	boekhouding	werd	dit	jaar	gecontroleerd	door	een	Kascontrole	Commissie	en	
zij	hebben	hiervoor	op	15	maart	2023	een	akkoordverklaring	opgesteld	en	is	het	bestuur	
decharge	verleend	voor	het	over	het	boekjaar	2022	gevoerde	beleid	en	de	verantwoording	
daarvan.	De	jaarrekening	op	21	maart	2023	door	het	bestuur	vastgesteld	en	goedgekeurd.	
	
	
Zaandam	31	maart	2023	
	
Het	Bestuur	van:	

	
Stichting	Kalverpolder	
p.a.	De	Steven	32	
1502BR	Zaandam	
secretaris@kalverpolder.nl	
	


